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Godkänna bilagda redovisning av kontorsyttranden lämnade av Stockholm 

Business Region.  

 

 

§ 12. Rapport från Stockholm Visitors Board 

 Olle Zetterberg informerade i korthet om: 

 Det är fortsatt positiv utveckling för Stockholms besöksnäring som visar en 

ökning med 8 procent jämfört med första halvåret föregående år. SBR 

kommer att fortsätta följa utvecklingen i städer med högre tillväxt.  

 Europeiska Handbollsförbundet beslutade att hela finalspelet av EM i 

handboll 2020 ska spelas i Stockholm på Tele2 Arena.   

 Sverige tilldelades inte värdskapet när UEFA fattade beslut om fotbolls EM 

2020. 

 Arbetet inom Skärgårdsstrategin fortsätter tillsammans med 

skärgårdskommunerna.  

 

 

§ 13. Rapport från Stockholm Business Region Development 

 Olle Zetterberg informerade i korthet om: 

 Antal investeringar inom SBA kommunerna uppgår till 17 för första halvåret, 

vilket är några fler jämfört med första halvåret föregående år.  

 SBRD medverkade i evenemanget TechFest som hölls på Waterfront med 

cirka 3000 deltagare.  

 En ny webbsida för talangattraktioner har lanserats under sommaren ”Moving 

to Stockholm” Hemsidan svarar på de vanligaste förekommande frågorna om 

ex. personnummer, försäkringar, boende m.m. Länk: 
http://www.visitstockholm.com/en/moving-to-stockholm/ 

 

 

§ 14.  VD rapporterar 

        Olle Zetterberg informerade i korthet om: 

 Under hösten överförs företags- och evenemangslotsen till 

Serviceförvaltningens kontaktcenter.  

 Stockholm deltog som partnervärd för kulturfestivalen La Mercè i Barcelona.  

 Den 26 september medverkar staden via SBR som strategisk partner i 

DreamHack Stockholm.  

 Cirka 500 delegater från hela världen samlades i Stockholm under Digital 

Health Days för att lära sig det senaste om hur appar och digitala lösningar 

kan förbättra vården. Länk: http://www.youtube.com/watch?v=Ox53VfoCV04. 

 Stockholm fortsätter att arrangera VM-deltävling i triathlon under åren 2015-

2017. 

 Stockholm står värd för Eurogames 2015. Tävlingen inriktar sig mot HBTQ 

segmentet.  

 

 

§ 15.       Övrigt 

Avgående ordföranden Ulla Hamilton tackade övriga styrelsen och bolaget för 

det goda samarbetet under mandatperioden.  

 


